To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: JORDAN TRADE FAC

Date: 18-10-2023 01:50:42 PM

Subject: BOND

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات التجارية الاردنية التاريخ: 18-10-2023 01:50:42 PM الموضوع: اسناد قرض

Amman: 18/10/2023 Resolution No. 2023/5/18 The board of directors of ALTASHEELAT has decided to approve the issuance of bonds with a total value of 60 million Jordanian dinars. The bonds are issued in several stages after obtaining the approval of the Securities Commission In order to provide the necessary cash liquidity for the company to develop its business, enhance its client portfolio and expand the company's operational activities, in cooperation with Almawared For Brokerage Company as its financial advisor., according to the following details: - Issuing bonds in the amount of a maximum of (60) million Jordanian dinars with one or more issues, for a maximum period of 10 years, and in sizes that correspond to the company's cash flows at fixed or variable interest rates for each interest period during the term of the bond as the case may be. - Each of the issues should be amortized either at once or in batches coinciding with the company's cash flows. - Nominal bonds that are not convertible into shares and are not callable or callable. - To issue bonds in the category of 10,000 Jordanian dinars and multiples. - The payment of the interest on the bonds should be monthly, quarterly, semi-annually, annually, or on the due date as the case may be. - The Offering in the bonds should be directed natural and legal persons, provided that the number of subscribers does not exceed 30 investors. - Authorizing the General Manager or his representative to take all necessary measures to implement the above information bulletins and/or special information conditions according to the requirements of the Securities Commission, and signing agreements, correspondence. - Authorizing the General Manager or his representative to sign the payment and registration agent agreement, the Offering agreement, and any other agreement with the investbank or any other entity. - The bonds must be listed or unlisted on the Amman Stock Exchange, depending on the nature of the issuance.

عمان في 2023/10/18 قرار رقم 2023/5/18 قرر مجلس ادارة شركة التسهيلات التجارية الاردنيه الموافقة على اصدار اسناد قرض بقيمة اجمالية تبلغ (60) مليون دينار اردني, بحيث يتم اصدار أسناد القرض على عدة مراحل بعد الحصول على موافقة هيئة الأوراق المالية. وذلك من اجل توفير السيولة النقدية اللازمة للشركة لتطوير اعمالها وتعزيز محفظة العملاء وتوسيع العمليات التشغيلية للشركة ، وذلك بالتعاون مع شركة الموارد للوساطة بصفتها المستشار المالي ، وحسب التفصيلات التالية: - اصدار اسناد قرض بمبلغ حده الأقصى (60) مليون دينار اردني باصدار واحد أو أكثر لاجال حدها الأقصى 10 سنوات وبأحجام تتوافق والتدفقات النقدية للشركة وبأسعار فائدة ثابتة أو متغيرة لكل فترة فائدة خلال مدة السند – حسب مقتضى الحال. -أن يتم اطفاء كل اصدار من الاصدارات اما دفعة واحدة أو على دفعات تتزامن مع التدفقات النقدية للشركة. -ان تكون أسناد قرض اسمية غير قابلة للتحويل الى أسهم وغير قابل للإستدعاء أو قابل للإستدعاء -أن تصدر أسناد القرض بفئة 10,000 دينار أردني ومضاعفاتها. -أن يكون دفع الفائدة على أسناد القرض شهري, ربع سنوي, نصف سنوى, سنوى أو بتاريخ الاستحقاق وحسب مقتضى الحال. -أن يكون الاكتتاب في أسناد القرض موجها للأشخاص الطبيعيين والاعتباريين على أن لا يتجاوز عدد المكتتبين عن 30 مستثمر. -تفويض المدير العام أو من ينوب عنه باتخاذ كافة الاجراءات اللازمة لتنفيذ ما جاء في أعلاه وتضمينه في نشرات المعلومات و/أو شروط المعلومات الخاصة وفق متطلبات هيئة الأوراق المالية وتوقيع الاتفاقيات والمراسلات بالخصوص. -تفويض المدير العام أو من ينوب عنه بالتوقيع اتفاقية وكيل الدفع والتسجيل و اتفاقية الاكتتاب واى اتفاقية اخرى مع البنك الاستثماري او اي جهة اخرى. -ان تكون أسناد قرض مدرج أو غير مدرج في بورصة عمان وحسب طبيعة الإصدار. عضو مجلس الادارة نائب رئيس مجلس الادارة رئيس مجلس الادارة هبه احمد حسن قاسم مهند زهير احمد بوكه طارق محمد نزيه سكجها عضو مجلس الادارة عضو مجلس الادارة ناصر عواد محمد الخالدي ريما عبدالله سعيد ظاهر

18-10-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: khaled abualrob

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled abualrob